
Verslag gesprek Werkgroep met Paul Triepels van Energie-N op 26 oktober 2022 

Afwezig met bericht van verhindering: Jan Princen en Peter Sodaar 

1. Strategie 

  
Paul Triepels introduceert zichzelf. Hij heeft een achtergrond in de sfeer van de 
bouwfysica en is voorman van Energie Nieuwegein. Zie bijgevoegd visitekaartje van deze 
onafhankelijke organisatie die bestaat uit deskundige vrijwilligers. Als een belangrijk 
onderdeel van zijn rol in dit hele proces ziet hij het helpen van bewoners om in de 
interactie met de gemeente de goede vragen te stellen.  
 

 
 
Op maandag 24 oktober jl. was er, bij het Wijknetwerk Batau-zuid, een presentatie door 
Anne Wijers van de gemeente over de stand van zaken mbt de Warmtetransitie.  De 
concept-startnotitie “Gebouwendriften aardgasvrij” bleek kort daarvoor door B&W 
vastgesteld. Vanuit de werkgroep is reactie geleverd op het concept daarvan; zie 
daarvoor het eerder door Jos rondgestuurde verslag van het gesprek daarover van 28 
september op het Stadhuis.  
De indruk van Jos uit de presentatie van 24 oktober is dat er - buiten de (belangrijke) 
vaststelling van de startnotitie – nog nauwelijks enige serieuze voortgang valt te 
bespeuren.   
Een punt is hoe wij kunnen bevorderen dat dit toch op gang gaat komen en wel op een 
zodanige manier dat bewoners handvatten krijgen om in het proces een goede rol te 
vervullen en tegelijkertijd ook mogelijkheden om te anticiperen met name door zelf ook 
al actie te ondernemen wat betreft verduurzamen.  
 
Triepels stelt voor om eens te beginnen met een inventarisatie van het type woningen in 
de Gebouwendriften; dat kunnen er niet veel zijn. Stel vier of vijf hoofdtypen. Dat zou al 
met een bureau-studie kunnen gebeuren. De gemeente zou daar opdracht voor kunnen 
geven aan een deskundig bureau. Met die kennis zou je in hoofdlijnen een set van 
gerichte maatregelen (per woningtype) kunnen opstellen die leiden tot besparing van het 
energieverbruik. Mogelijk zouden daar ook inzichten uit kunnen voortkomen wat betreft 
mogelijkheden of beperkingen ten aanzien van toekomstige warmteoplossingen. Mits 
goed gecommuniceerd ontstaat er daarmee een goede basis voor gesprekken door de 
gemeente met de eigenaren-bewoners.  
Deze insteek wordt door de werkgroep van harte omarmd.  
 
 
 



 
Paul Triepels zal deze insteek binnenkort een eerste keer bespreken met de gemeente. 
Paul en Jos zullen nog nader afstemmen over de vraag hoe Energie N en de 
werkgroep/wijknetwerk elkaar kunnen versterken bij het zo veel mogelijk in goede banen 
leiden  van de Warmtetransitie.  Het belang van een goede inbreng van de bewoners is 
daarbij leidend inclusief het bevorderen van de mogelijkheden van bewoners om op een 
zinvolle manier te anticiperen op verdere verduurzaming. 
  
Vwb de huurders is overigens een meer actieve rol van Jutphaas hard nodig.        
 
 
 

2. Rol van de Werkgroep en het werkgebied 
  

De rol van de werkgroep is in de eerste werkgroep-bijeenkomst reeds besproken en daar 
verandert niets aan. Zie punt 3 uit het verslag van die bijeenkomst. Van belang is dat er 
ten opzichte van de gemeente geen parallel proces in gang wordt gezet; dat zou al snel 
contraproductief worden en overigens ontbreekt ook ten enenmale de capaciteit 
daarvoor.   
Wat betreft het werkgebied lijkt er geen enkele aanleiding om dat te gaan verbreden 
naar heel Nieuwegein. De werkgroep is verbonden met het wijknetwerk Batau-zuid en 
dat blijft zo. Mogelijk is dat als de Warmtetransitie tzt ook in andere wijken gaat spelen 
er samenwerking gaat ontstaan met de betrokken wijknetwerken.  
Paul Triepels wijst er wel op dat bij het zoeken naar warmteoplossingen er ook over de 
grenzen van de wijk gekeken moet worden als het gaat om collectieve oplossingen. Tzt is 
dat een aandachtspunt.  
     

 


